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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 30 
DE JUNY DE 2022 
 
Vacarisses, a 30 de juny de 2022, essent les 19:00 hores del dia de la data i prèvia 
convocatòria realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària, els components del Consell 
Plenari Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 

 

Presideix     
                                          
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  
   
Regidors 
 
Olga Serra i Luque 
Pere Casas i Ardanaz 
Albert Salamé i Sabater 
Júlia Carbó i Ballbé 
Paola Moral Ramírez 
Salvador Boada i Guàrdia  
María Moreno Martínez 
Concepción Miranda Lora 
Maria Clara Fuster Ramón 
Estefanía Muñoz Ramírez 
 
Excusa la seva absència Pedro Roque Serna González. 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dona fe de l'acte.  
 
 
Abans de l’inici del ple es fa un minut de silenci en record del regidor d’U.I.P.V.,Josep Maria Gibert 
i Castellet. 
 
A continuació el Sr. Alcalde dona la paraula als regidors de U.I.P.V. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que es tracta d’un dia molt difícil, que ell no hagués assistit al 
ple doncs a l’entrar a la sala tot son records i, llegint les intervencions del Josep Maria del passat 
ple amb la passió que ho va fer i pensar que aquell dia hi era i ara el recorda.... 
Segueix dient que des dels anys 90 que ell està a l’ajuntament i amb el Josep Maria deurien portar 
uns 28 anys treballant junts, sempre un gran company. Diu que la senyora Maria Moreno llegirà un 
escrit que van llegir també el dia del seu homenatge i vol demanar que el dia que hi hagi algun 
raconet del poble al que s’hagi de posar nom que se’n recordin del Josep Maria, només vol 
demanar això. 
 
La Sra. Moreno llegeix un escrit en homenatge al Sr. Gibert: 
 
 
“ Bona tarda a tots i a totes,  

Mai ens haguéssim imaginat que ens tocaria a nosaltres fer allò que a ell se li  donava tan bé, 
comunicar. Malgrat tot, avui ens toca a nosaltres, els seus amics i companys de UIPV, rendir-li 
aquest merescut homenatge. 

Ara toca parlar del Josep Maria com a home de partit, com a polític. 
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El Josep Maria va participar des de l'inici en la creació d' Unió Independent per Vacarisses. Va 
ser el seu president fins fa ben poc. Durant una colla d'anys va ser l' ànima del partit. Cuidant 
de tot  i de tots i totes. 

Com a polític va desenvolupar la seva tasca tant en legislatures a la oposició com governant. 
Va ser regidor d'ensenyament, sanitat, cultura i esports. En totes va deixar la seva empremta.  

Va lluitar per aconseguir la construcció de les   escoles i l'institut. Sempre a l'aguait per tal que  
no els faltés de res. 

Les escoles bressols, juntament amb l'escola de música eren les ninetes dels seu ulls.  

En sanitat va tirar endavant el Cap i la seva preocupació pel tema el feia estar en contacte 
permanent amb el personal sanitari i amb l'administració de  la Generalitat.  ¡Ja tremolaven 
quan el  veien! Perquè pesat era molt pesat, fins que no aconseguia el que es  proposava no 
parava.   

A petició de la regidoria d'emergències va posar en marxa els desfibril·ladors per tot el municipi. 
En una època en que poca gent apostava per ells, ell hi  va creure i ho va tirar endavant.  

Va ser tan important que el Conseller de Sanitat de la Generalitat va voler assistir a la seva 
presentació.                   

En cultura sempre recordarem les festes Majors, la dels Reis...  Treballador incansable 
preparant-ho tot, era el primer en arribar i l'últim en marxar.  

Amb la construcció del poliesportiu va canviar el concepte d'esports a Vacarisses, potenciant 
nous esports i recolzant iniciatives que anaven sortint. Com la Cursa de la Campana o el 
Korfball .... 

Però el Josep Maria no només treballava a les seves regidories si no que col·laborava amb les 
dels altres companys. Al Casal de la gent gran el coneixien bé, o els voluntaris de protecció civil 
que tant els recolzava.  

El Josep Maria era una persona compromesa amb el territori, estava permanentment donant 
voltes per tot el municipi buscant les mancances per trobar solucions. 

De tarannà obert i dialogant,  era una persona compromesa amb el seu país i gran defensor del 
dret a decidir. 

El Josep Maria era una persona compromesa amb les persones, no tenia mai una mala cara 
per ningú. 

Sempre va estar de segon amb el Salvador Boada, però es complementaven. Com tots sabem 
en Boada és un bon gestor però no es polític. Aquesta feina la feia molt bé el Josep Maria.  

Ens ha deixat sobtadament i encara no ens en fem a la idea. El nostre dolor i confusió és 
enorme. Ha marxat i deixa una empremta inesborrable en tots nosaltres. 

El Josep Maria ha estat amic i company i ens quedem amb els bons moments compartits que 
ens ha deixat, la seva forma de ser, el seu caràcter i carisma, respectuós i responsable, 
treballador incansable, i com ja hem esmentat, compromès amb les persones i el territori 

Caminar al seu costat tot aquest temps ha estat un privilegi i un gran aprenentatge. Amb ell 
hem après a estimar el nostre poble, Vacarisses, tant com ell l’estimava. 

Marxa havent deixat el llistó molt alt com a persona, tant o més  que com a polític.  

Serveixin aquestes paraules per rendir-li un entranyable i merescut homenatge.  
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El Josep Maria, tal i com diu el lema del nostre partit, ho feia: TOT PER VACARISSES. 

 

Pren la paraula el Sr. Masana qui, en nom d’Esquerra Republicana, diu que tot i la discrepància 
política ell sempre ha dit que a totes les persones que s’estimen i es dediquen a Vacarisses i hi 
han treballat incansablement durant tants anys pel bé de Vacarisses, els hi han d’estar molt 
agraïts. 

Afegeix que la política no sempre es valora prou perquè son moltes hores, molts mals de cap i 
moltes nits sense dormir, tal i com havien parlat moltes vegades amb el Sr. Gibert. 

Per acabar diu que des d’Esquerra agraeixen tota la feina, l’esforç i la dedicació que ha fet per 
millorar Vacarisses. 

Intervé la Sra. Miranda qui, en nom dels companys de partit, diu que és el primer ple després 
de la sobtada mort del seu company  i per això volen tenir un record per a ell perquè saben que 
tots el trobaran a faltar,  i molt especialment els seus companys i companyes de partit. La Sra. 
Miranda segueix dient que en el temps que ha conegut al Sr. Gibert i que ha compartit amb ell 
s’ha adonat de que vivia intensament la política i de que era un enamorat del seu poble, 
dedicant molt temps de la seva vida treballant per Vacarisses, lluitant sempre, convençut de les 
seves idees, el que ara l’honra. Per acabar diu que en els seus pensaments es quedarà 
aquesta imatge, doncs és com vol recordar-lo,  i dona tot el recolzament i ànims per la família.  

La Sra. Fuster diu que, igual que ha dit el Sr. Boada es fa dur, com ja els va passar el dia de la 
Junta de Portaveus doncs ella mateixa, des del dia que va passar, està bastant afectada per 
aquesta desaparició d’un dia per l’altra. Afegeix que el Sr. Gibert sempre ha estat una persona 
respectuosa, honesta, molt diligent i que ha sabut fer i transmetre, el que és molt important, 
sobretot fer-ho amb eficàcia en tota la seva tasca dedicada a Vacarisses. Segueix dient que 
tots recorden la seva força en totes les intervencions, però sempre amb correcció i contingut 
elaborat i contrastat. També diu que, des de Movem Vacarisses, com a company de l’oposició, 
sempre va ser molt cordial i transparent, prioritzant tenir una bona relació i sempre amb accions 
en bé de Vacarisses. Per acabar diu que trobaran molt a faltar al Sr. Gibert doncs era una gran 
persona i un gran polític. 

Intervé la Sra. Muñoz qui, en primer lloc, vol donar el condol a la família i coneguts del Sr. 
Gibert i, com ja han dit els seus companys, els agradaria fer un reconeixement del seu esforç i 
perseverança com a regidor del municipi durant tants anys, amb una trajectòria molt activa. 
Segueix dient que es tractava d’una persona molt autèntica, directa i propera,  preocupat pels 
problemes dels veïns i sempre atent a les preocupacions, li arribessin d’on li arribessin. La Sra. 
Muñoz diu que el Sr. Gibert s’implicava al màxim sempre que fos útil, era un treballador  
incansable pel benestar municipal centrant-se sempre en les millores per a tots i cadascun dels 
seus veïns. Per acabar diu que només els queda haver après d’ell a estimar el nostre poble per 
sobre de banderes o colors. Que descansi en pau. 

 

O R D R E     D E L      D I A 
 
1.- PART RESOLUTÒRIA.- 
 
1.1.- POSAR EN CONEIXEMENT DEL PLE  LA DEFUNCIÓ DEL REGIDOR SR. JOSEP 
MARIA GIBERT I CASTELLET.-  
 
Vist l’escrit presentat en data 7 de juny de 2022,  registre d’entrada núm. 004649, pel senyor 
Salvador Boada i Guàrdia, regidor d’aquest Ajuntament per Unió Independent per Vacarisses, 
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en què comunica la defunció del regidor integrant del seu Grup Municipal, senyor Josep Maria 
Gibert i Castellet, càrrec pel qual  havia estat proclamat electe com a resultat de les últimes 
eleccions municipals. 
 
Atès que segons la candidatura d’Unió Independent per Vacarisses, feta pública per la Junta 
Electoral de Zona de Terrassa, mitjançant edicte al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, 
de data 24 d’abril de 2019, per a les Eleccions Locals 2019, el candidat a qui li correspon cobrir 
la vacant, seguint per ordre decreixent segons la col·locació a la precitada llista de la 
candidatura,  recau en la persona de Raúl Avilés Trabalón. 
 
En virtut del què disposa l’article 182.1 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General,  i la 
Instrucció de 10 de juliol de 2003, de la Junta Electoral Central , al Ple de l’Ajuntament proposo 
l’adopció del següent 

A C O R D 

 
PRIMER.- Prendre coneixement de la defunció del senyor Josep Maria Gibert i Castellet, 
regidor integrant del Grup Municipal Unió Independent per Vacarisses, càrrec pel qual havia 
estat proclamat electe com a resultat de les últimes eleccions municipals del 2019, qui 
ostentava la condició de membre de la Corporació. 
 

SEGON.- Trametre certificació del present acord a la  Junta Electoral Central,  indicant que al 
senyor Raúl Avilés Trabalón, a judici d'aquesta Corporació , li correspon cobrir la  vacant, 
seguint l'ordre decreixent com a candidat de la llista electoral per Unió Independent per 
Vacarisses. 
 
TERCER.- Que una vegada rebuda  la credencial acreditativa de la condició d'electe a favor del 
senyor Raúl Avilés Trabalón , es notifiqui a l'interessat als efectes de què prengui possessió del 
càrrec i en juri o prometi acatament a la Constitució.  
 
Els regidors en prenen coneixement.  
 
 
1.2.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 24 DE 
MAIG DE 2022.- 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 
 
1.3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA PER L’APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DEL 
PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2022.-  
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió ordinària celebrada el dia 27 de gener de 2022, 
va aprovar inicialment les Bases reguladores de l’atorgament de subvencions de l’Ajuntament 
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de Vacarisses, les quals inclouen les clàusules particulars reguladores de l’atorgament de 
subvencions de l’Àrea de Serveis Territorials i de l’Àrea de Serveis a les Persones de 
l’Ajuntament , a Entitats inscrites al Registre Municipal d’Entitats i Associacions de Vacarisses, 
mitjançant procediment en règim de concurrència competitiva,  per a l’any 2022. 
 
Que tal i com preveu l’article 22.2.a) de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions, i article 67.1 del seu reglament, es poden concedir les subvencions  de manera 
directa, sempre i quan figurin nominativament al Pressupost de l’Ajuntament de Vacarisses. 
 
Que es voluntat de la Regidoria de Medi Ambient i Responsabilitat amb l’Entorn per aquest 
exercici vol que consti nominativament la transferència corrents a "Institut Català d’Ornitologia" 
 
Vist que tanmateix l’article 10.1.a)  de l’Ordenança General de Subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses, estableix que les subvencions podran atorgar-se directament, no essent 
preceptives ni la concurrència competitiva ni la publicitat, quan estiguin consignades 
nominativament en el Pressupost general inicial de l’Ajuntament o en modificacions de crèdits 
aprovades pel Ple.  
 
Vist que l’article 125.2 a) del Decret 179/95 pel qual s’aprova el reglament d’obres activitats i 
serveis dels ens locals, preveu que les subvencions poden atorgar-se directament quan 
estiguin previstes singularment en el pressupost de l’ens. 
 
Vist que a l’article 57 del Reglament Orgànic Municipal  es reconeix el dret a rebre ajudes 
econòmiques i utilitzant els mitjans públics municipals a les entitats ciutadanes inscrites al 
Registre d’Entitats segons s’assenyala a l’article 65. 
 
Vist que l’article 22.2.e de la Llei 7/1985, de data 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local,  atribueix al Ple de la Corporació la competència per a la modificació  del pressupost 
General de l’Ajuntament, seguint el procediment establert a l’article 168 i 169 del Real Decret 
Legislatiu 2/2004,  de 5 de març , pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora 
d’hisendes locals. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior,  reunida en sessió ordinària el dia  22 de 
juny de 2022, va dictaminar ,  al Ple de l’Ajuntament proposo l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
PRIMER. Aprovar  inicialment la modificació del Pressupost General de l’exercici 2022, en el 
sentit d’incloure nominativament les següents entitats ciutadanes inscrites al Registre d’Entitats 
de Vacarisses, així com modificar les consignacions pressupostàries indicades i pels imports 
que s’hi assenyalen a continuació: 
 

BAIXES 
  

PARTIDA CONCEPTE IMPORT 

1721 48002 Transferències corrents Medi Ambient (Subv. Entitats) 3.000,00 € 

TOTAL 3.000,00 € 

 
 
ALTES   

PARTIDA CONCEPTE IMPORT 
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1721 48070 Transferències corrents a "Institut Català d’Ornitologia" 3.000,00 € 

TOTAL 3.000,00 € 

 
 
SEGON. Exposar al públic, en compliment del que estableix l'art. 20,1 del R.D. 500/90, de 20 
d’abril , en relació amb l'art 169,1 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals aprovat 
pel R.D.L. 2/2004 de 5 de març, l’acord anterior, juntament amb el seu expedient, previ edicte 
publicat al Butlletí Oficial de la Província, per 15 dies hàbils, durant els quals els interessats 
podran procedir al seu examen i presentar les reclamacions que estimin oportunes, davant el 
Ple.  La Modificació de crèdits per transferències es considerarà definitivament aprovada, amb 
caràcter automàtic, de no presentar-se reclamacions en el termini abans esmentat. 
 
TERCER. Trametre còpia d'aquest acord a l'Administració de l'Estat i a la Direcció General 
d'Administració Local del Departament de la Presidència de la Generalitat de Catalunya. 
 
QUART.- Comunicar el present acord als interessats. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu que ja ho van explicar a la comissió informativa però si 
algú vol fer alguna intervenció o aclariment pot fer-ho. 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 
1.4.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA, PER L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 
PER SUPLEMENTS DE CREDITS FINANÇATS AMB ROMANENT DE TRESORERIA.- 
 
Resultant que, mitjançant providència de l’Alcaldia s'ha incoat expedient de modificació del 
pressupost mitjançant suplements de crèdits finançats amb el romanent líquid de tresoreria per 
a despeses generals procedent de la liquidació del pressupost de l'exercici 2021 tenint en 
compte la suspensió de les regles fiscals. 
 
Resultant que l'activitat que promou aquest Ajuntament a l'àmbit de les seves competències 
exigeix la realització de despeses de caràcter específic i determinat per als quals no existeixen 
o són insuficients els crèdits existents del vigent pressupost i que no poden demorar-se fins 
l'exercici següent, atès que podrien perjudicar-se els serveis i activitats que presta l'Ajuntament. 
 
Vists l'informe emès per la Intervenció Municipal sobre el compliment dels objectius d'estabilitat 
pressupostària i regla de despesa, i sobre la possibilitat d'utilització del citat romanent de 
tresoreria per a despeses generals que consten en l'expedient i tenint en compte la suspensió 
de les regles fiscals acordada per l'Acord del Consell de Ministres de 6 d'octubre de 2020, 
presentat al Congrés dels Diputats el 13 d'octubre de 2020 per a la seva autorització, i aprovat 
per aquesta Càmera en sessió de 20 d'octubre de 2020. Així mateix, conforme a l'Acord del 
Consell de Ministres de 27 de juliol de 2021, aprovat pel Congrés dels Diputats en sessió de 13 
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de setembre de 2021, es manté la suspensió de les regles fiscals per a l'exercici 2022. 
 
Considerant el que preveu l'article 177 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals -TRLRHL-, i l'esmentat 
article 36.1-c) del Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del 
Títol VI de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria 
de Pressupostos. 
 
Resultant que s'ha emès informe per la Secretaria Municipal. 
 
En virtut del que s'ha exposat, previ dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior, 
reunida en sessió extraordinària del dia 22 de juny de 2022, al Ple de l’Ajuntament proposo 
l’adopció del següent 
 

ACORDS 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits mitjançant suplements de 
crèdits finançats amb el Romanent de Tresoreria per a Despeses Generals, el resum de la qual 
és el següent: 

 

PROG. ECONOM. DESCRIPCIÓ 
Crèdits 
Inicials 

Mod. que es 
proposa 

Crèdits finals 

132 62200 Edificis i altres construccions - Mòdol Policia 420.435,20 € 87.201,11 € 507.636,31 € 

132 20400 Arrendaments de material de transport 27.500,00 € 9.000,00 € 36.500,00 € 

161 21300 Reparac. manten, maquin., insta. i utilillat.  30.000,00 € 5.467,50 € 35.467,50 € 

161 22100 Subministraments - Energia elèctrica 105.000,00 € 100.000,00 € 205.000,00 € 

161 22103 Subministraments - Gasoil 5.500,00 € 20.000,00 € 25.500,00 € 

161 22101 Subministraments - Aigua 0,00 € 64.650,00 € 64.650,00 € 

161 62301 
Maquinària i instal·lacions tècniques - Instal·lació xarxa 
distribució d'aigua 50.000,00 € 99.367,75 € 149.367,75 € 

323 22100 Subministraments - Energia elèctrica 25.000,00 € 63.000,00 € 88.000,00 € 

323 62200 Maquinària i instal·lacions tècniques - Pati Escola 4.500,00 € 10.000,00 € 14.500,00 € 

323 62301 
Maquinària, instal·lacions tècniques i utillatge - Tele gestió 
calefaccions 42.000,00 € 14.161,00 € 56.161,00 € 

334 22700 
Treballs realitzats per altres empreses - Serveis de neteja 
Edificis 11.200,00 € 4.000,00 € 15.200,00 € 

334 62201 

Edificis i altres construccions -Reforma Equipaments 
Culturals 21.656,85 € 72.312,23 € 93.969,08 € 

342 62202 Edificis i altres construccions - Pista esportiva Ventaiol 10.337,00 € 67.137,00 € 77.474,00 € 

430 22699 Actes i activitats - Comerç 2.260,00 € 2.000,00 € 4.260,00 € 

924 22606 Actes i activitats - Participació 3.000,00 € 10.000,00 € 13.000,00 € 

334 62500 Mobiliari - Carpes 6.655,00 € 5.500,00 € 12.155,00 € 

1532 60100 
Invers nova en infraestructures i béns dest a l'ús general - 
camins 40.000,00 € 15.000,00 € 55.000,00 € 

1621 22700 
Treballs realitzats per altres empreses - Serveis de neteja i 
PaP 726.820,00 € 80.000,00 € 806.820,00 € 

TOTAL       728.796,59   
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SEGON.- Declarar necessàries i urgents les referides despeses i la insuficiència d'altres mitjans 
per al seu finançament, que es realitzarà mitjançant el Romanent Líquid de Tresoreria per a 
Despeses Generals per l'import de la modificació. 
 
 
 
 

Romanent previ A 3.320.138,13  
Romanent amb finançament afectat  B 306.420,33 

 

D.P.A  + D.I.P.P   -9.212,02 
 

Romanent per despeses generals (A-B) C 3.004.505,78 
 

Romanent despeses generals per finançament de projectes D 661.252,82 
 

Romanent despeses generals per despeses compromeses (A,D,AD) E 1.271.184,56 
 

Provisió contingències F 0,00 
 

Amortització del deute G 0,00 
 

Romanent despeses generals  (C-D-E-F-G) H 1.072.068,40 
 

Romanent per despeses generals utilitzat en aquest expedient I 728.769,59 
 

Realment lliure per despeses generals (H-I)   343.298,81 
 

 
 
TERCER.- Exposar al públic l'aprovació inicial al tauler d'anuncis i al Butlletí Oficial de la 
Província per un període de quinze dies hàbils, comptats des del dia següent a la seva 
publicació al Butlletí Oficial de la Província, posant a disposició del públic la documentació 
corresponent, durant l'esmentat termini els interessats podran examinar la documentació i 
presentar reclamacions davant el Ple de la Corporació. 
  
QUART.- Que es doni compte al Ple de l'Ajuntament de les reclamacions i suggeriments que es 
formulin, que es resoldran amb caràcter definitiu, o en cas que no es presentin, l'acord 
provisional s'elevarà automàticament a definitiu. 
  
CINQUÈ.- L'acord d'aprovació definitiva i el resum per capítols de la modificació de crèdits 
haurà de publicar-se al Butlletí Oficial de la per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
  
 
El Sr. Alcalde diu que això també es va explicar a les comissions informatives. Dona la paraula 
a la Sra. Muñoz qui diu que no té res a dir i a continuació intervé la Sra. Fuster qui diu que es 
tornen a trobar amb una nova modificació de crèdits de les moltes que han tingut durant la 
legislatura. Segueix dient que aquesta proposta la podrien entendre en part per la necessitat i 
la urgència del tema de l’aigua, tot i que s’ha aprofitat per introduir altres partides, de les quals 
els han donat el detall i ho agraeixen molt. 
 
En relació a la partida inicial d’aigua la Sra. Fuster diu que aquesta proposta evidencia que el 
punt de partida era 0 i ara han d’incorporar diners per la via d’urgència. 
Per altra banda diu que també parlen dels increments de la llum, del gasoil, del servei de 
recollida “porta a porta” en el qual pot repercutir el tema de la llum i el gasoil, però no entenen 
perquè apareixen sempre com a despeses però mai veuen l’estalvi que tenen en la llum, per 
exemple, tot i les accions que es puguin fer en llums led i plaques fotovoltaiques. 
Diu que el mateix passa amb el servei “porta a porta” doncs ,una manera de gratificar la 
col·laboració de la població podria ser que quedés plasmat l’estalvi que s’està produint. 
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En relació a la construcció dels mòduls del Ventaiol diu que no poden entendre que la pujada 
sigui 7 vegades més gran del que es va pressupostar inicialment, igual que amb els 
equipaments culturals que és 4 vegades més elevat. Per acabar diu que la partida de 15.000 € 
que el Sr. Alcalde va dir que eren destinats a reivindicacions antigues de la Colònia Gall i 
pregunta si efectivament és així. 
 
El Sr. Alcalde respon a la Sra. Fuster si realment creu que en un pressupost de Vacarisses 
s’han posat 0 € per l’aigua i aclareix que al punt de sota relatiu a Maquinaria, Instal.lacions 
tècniques, instal·lació xarxa i distribució de l’aigua hi ha 50.000 €. 
Pel que fa a la recollida d’escombraries diu que aquesta empresa fa servir camions, benzines, 
gasoils.... i d’aquí ve la pujada, igual que amb el tema de la llum. Adreçant-se a la Sra. Fuster li 
diu que no sap si a casa seva també, però almenys a ell la llum li ha pujat,  igual que el que 
repercuteix l’ajuntament. 
 
 
Afegeix que potser el tema de la llum no s’ha explicat bé, la instal·lació de fotovoltaiques i llums 
leds que han anat posant arreu de Vacarisses potser haurien de fer un capmàs i explicar-ho tot. 
 
La Sra.Fuster diu que el mateix es podria fer amb l’estalvi del “porta a porta”. 
 
Pel que fa al “porta a porta” el Sr. Alcalde diu que ja els van passar els números i que saben 
que si un servei costa, per exemple, 500.000 € i es redueix el seu cost en 50.000 €, però hi 
segueix havent un dèficit del 50 %, només hi ha un cert estalvi i el que s’ha de fer és anar a 
cobrir la despesa del que costa el servei. 
 
La Sra. Fuster diu que el servei sempre serà deficitari, però si s’ha aconseguit reduir el cost en 
50.000 € han de fer-ho saber als veïns. 
 
El Sr. Alcalde respon que la xifra se l’ha inventat. 
 
La Sra. Fuster diu que ja ho sap, que no parlen de números concrets, només demana que 
s’informi a la gent igual que amb el tema dels leds i les plaques. 
 
El Sr. Alcalde diu que s’ha anat publicant parcialment,  per exemple amb el pavelló, que tingués 
una categoria A en termes d’eficiència energètica. El que no s’ha fet és un global i no diu que 
no s’hagués de fer també amb el tema dels leds però torna a insistir que el servei “porta a 
porta” costa el que costa i segueix sent deficitari. 
 
La Sra. Fuster respon que el tema en qüestió no és que el servei sigui deficitari. 
 
El Sr. Alcalde diu que el sistema “porta a porta” ha ajudat a reduir el dèficit, però ara mateix ho 
hauran de tornar a calcular perquè amb l’increment que hi haurà tot aquest estalvi que diu la 
Sra. Fuster se’n anirà en orris.  
 
La Sra. Fuster diu que tot i així votaran la proposta a favor, encara que hi hagi qüestions que no 
entenien i segueixen sense entendre, però hi ha el tema de l’aigua que és una emergència i 
s’ha aprofitat per posar altres coses. 
 
El Sr. Alcalde agraeix a la Sra. Fuster que hi voti a favor. 
 
La Sra. Miranda diu que ells també hi votaran a favor doncs ha estat un any molt dur, no s’ha 
d’oblidar que encara estan sortint de la pandèmia i troben molt necessari i imprescindible 
invertir en l’aigua. 
 
El Sr. Alcalde diu que és cert, que ell no ho ha dit abans però que la majoria de diners 
d’aquesta modificació pressupostaria van destinats a l’emergència pel tema de l’aigua. 
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Intervé el Sr. Boada qui diu que, tot i que no li agrada ser portaveu, és el que li toca. Comenta 
que en relació al tema de la llum s’han fet moltes inversions en plaques i en leds, però el que 
falta és pedagogia per ells i pels veïns, com diu la Sra. Fuster, doncs igual que els han preparat 
aquestes estadístiques pel tema de l’aigua, els podrien dir què s’estalvien amb el “porta a 
porta”, amb els retorns, amb tot el que no es porta a l’abocador hi ha un estalvi, encara que el 
cost vagi pujant degut a la pujada de combustibles. 
Per acabar diu que, com sempre han fet en temes de pressupost, s’abstindran. 
 
El Sr. Alcalde explica que els càlculs els fa el tècnic i no conta el que s’han estalviat, sinó la 
despesa que han tingut i li aplica la pujada, doncs ara gasten menys kilowatts però la pujada va 
en relació als kilowatts que es gasten ara. 
 
 
El Sr. Boada diu que ell té una tarifa amb discriminació horària i mira de gastar en horari 
nocturn, perquè és un 50% més econòmic , i amb la baixada de l’IVA no ha notat gairebé 
l’increment. Diu que l’ajuntament també hauria de controlar quan es fa la despesa, per exemple 
que les bombes funcionin de nit o si l’enllumenat públic té una tarifa més reduïda, a més si ara 
amb els leds es consumeixen menys kilowatts s’hauria de notar l’estalvi. 
 
El Sr. Alcalde explica que l’ajuntament té la llum contractada amb la compra agregada de 
l’ACM, però que demanarà al tècnic que faci un còmput global del tema dels leds, edifici per 
edifici, per saber l’estalvi que hi ha. El problema és que encara que ara es gasti menys, amb la 
pujada l’estalvi també serà menor. 
 
El Sr. Boada diu que el que no saben és si amb el pressupost de l’any passat es va imputar el 
que s’havia d’imputar doncs, quan es fa el pressupost encara queden 6 mesos de l’any i hi ha 
partides que poden canviar. Diu que estaria bé saber el còmput per edifici com ha dit el Sr. 
Alcalde. 
El Sr. Boada pregunta si amb la facturació de l’ajuntament també ha baixat l’IVA. 
 
El Sr. Alcalde respon que no ho sap però es compromet a demanar-ho i que es faci aquest 
estudi amb tot el detall del consum per edificis. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova amb el següent resultat. 
     
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X  X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS     X  

 
 
 
2.- SOBREVINGUTS.- 
 
No n’hi ha. 
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA.- 
 
3.1.-DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA 
DE GOVERN LOCAL EL DIA 16, 23 i 30 DE MAIG DE 2022, I EL 7, 13 I 20 DE JUNY DE 
2022.- 
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Es dona compte de les actes de la junta de govern relacionades.  
 
3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 
SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 155/2022, de 18/05/2022, al 204/2022 de 21/06/2022), 
(Medi Ambient i Responsabilitat amb l’Entorn, del 29/2022, de 23/05/2022, al 34/2022, de 
22/06/2022), (Obres i Serveis, del 27/2022, de 30/05/2022, al 33/2022, de 14/06/2022), (Sanitat 
Tinença Responsable i Benestar Animal, del 12/2022, de 24/05/2022, al 13/2022, de 
24/05/2022), (Urbanisme, del 145/2022, de 18/05/2022, al 181/2022, de 22/06/2022), (Turisme, 
Comerç i Consum, el 5/2022, de 02/06/2022), (Esports, del 18/2022, de 31/05/2022, al 19/2022, 
de 07/06/2022), (Educació, del 12/2022, de 3/06/2022, al 13/2022, de 17/05/2022), (Acció 
Social, del 36/2022, de 26/05/2022, al 43/2022, de 14/06/2022), (Innovació, Comunicació i 
Eficiència Energètica, del 5/2022, de 18/05/2022, al 7/2022, de 30/05/2022), (Organització 
Interna, del 7/2022, de 25/05/2022, a l’11/2022, de 3/06/2022), (Polítiques de Gènere, el 
2/2022, de 26/05/2022).- 
 
Es dona compte dels decrets relacionats. 
 
 
3.3.- DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI I DE LA 
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL.- 
 
 
3.4.- DONAR COMPTE DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE 2021.- 
 
 
Es dona compte del decret d’aprovació de la liquidació del pressupost de l’any 2021 amb el 
següent contingut literal:  
 

DECRET DE L'ALCALDIA NUM.  201/2022 
 
Considerant que l’article 191.1 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, estableix que el Pressupost 
de cada exercici es liquidarà quant a la recaptació de drets i al pagament d’obligacions el 31 de 
Desembre de l’any natural corresponent. 
 
Considerant que el mateix article 191 afegeix que les obligacions reconegudes i liquidades no 
satisfetes l’últim dia de l’exercici, els drets pendents de cobrament i els fons líquids a 31 de 
desembre configuraran el romanent de tresoreria i que la seva quantificació haurà de realitzar-
se tenint en compte els possibles ingressos afectats i minorant d’acord amb el que 
reglamentàriament s’estableixi els drets pendents de cobrament que es considerin de difícil o 
impossible recaptació. 
 
Considerant que l’article 93.1 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa 
el Capítol I del Títol VI de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes 
Locals, en matèria de Pressupostos, estableix que la liquidació del Pressupost posarà de 
manifest respecte del pressupost de despeses, i per a cada partida pressupostària, els crèdits 
inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius, les despeses autoritzades i 
compromeses, les obligacions reconegudes, els pagaments ordenats i els pagaments 
realitzats. I respecte del pressupost d’ingressos, i per a cada concepte, les previsions inicials, 
les seves modificacions i les previsions definitives els drets reconeguts i anul·lats així com els 
recaptats nets. 
 
Considerant que l’article 93.2 del Reial Decret 500/1990, estableix que com a conseqüència de 
la liquidació del Pressupost hauran de determinar-se: els drets pendents de cobrament i les 
obligacions pendents de pagament a 31 de desembre, el resultat pressupostari de l’exercici, els 
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romanents de crèdit i el romanent de tresoreria, tot això en els termes regulats als articles 94 a 
105 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del Títol VI de 
la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de 
Pressupostos que ens ocupa. 
 
Considerant que l’article 3.1 en concordança amb l’article 2.1.c) de la Llei Orgànica 2/2012, de 
27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, estableix que l’elaboració, 
aprovació i execució dels Pressupostos i resta d’actuacions que afectin a les despeses o 
ingressos de les Entitats Locals es realitzarà en un marc d’estabilitat pressupostària, coherent 
amb la normativa europea, entenent l’estabilitat pressupostària com la situació d’equilibri o 
superàvit estructural. 
 
Considerant que l’article 4 de la mateixa Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera, en la seva redacció donada per la Llei Orgànica 
6/2015, de 12 de juny, de modificació de la Llei Orgànica 8/1980, de 22 de setembre, de 
finançament de les Comunitats Autònomes i de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, 
d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, afegeix que les actuacions de les 
Administracions Públiques també estaran subjectes al principi de sostenibilitat financera, 
entenent com a tal la capacitat per finançar compromisos de despesa presents i futurs dins dels 
límits de dèficit, deute públic i morositat de deute comercial, conforme a allò establert a aquesta 
Llei i a la normativa europea. Així mateix, per al compliment del principi de sostenibilitat 
financera les operacions financeres se sotmetran al principi de prudència financera. 
 
 
Considerant que l’article 16 del Reial Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s’aprova el 
reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d’Estabilitat 
Pressupostària, en la seva aplicació a les entitats locals, la Intervenció municipal elevarà al Ple 
un informe sobre el compliment de l’objectiu d’estabilitat de la pròpia Entitat Local. L’informe 
s’emetrà amb caràcter independent i s’incorporarà als previstos a l’article 191.3 del Reial 
Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
Considerant que l'Acord del Consell de Ministres de 6 d'octubre de 2020, presentat en el 
Congrés dels Diputats el 13 d'octubre de 2020 per a la seva autorització, i aprovat per aquesta 
Cambra en sessió de 20 d'octubre de 2020, ha suspès les regles fiscals per als exercicis 2020 i 
2021, per la qual cosa no existeixen conseqüències en cas d'incompliment de les regles fiscals. 
ixí mateix, conforme a l'Acord del Consell de Ministres de 27 de juliol de 2021, aprovat pel 
Congrés dels Diputats en sessió de 13 de setembre de 2021, es manté la suspensió de les 
regles fiscals per a l'exercici 2022. 
 
Vistos l’informe emès per la Secretaria General i els de la Intervenció Municipal sobre la 
liquidació del Pressupost Municipal i sobre el compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària. 
 
En virtut de les atribucions que em confereix la legislació vigent. 
 

RESOLC 
 
PRIMER.- Aprovar la liquidació del Pressupost municipal de l’exercici 2021 en els termes que 
consten a l’expedient i de conformitat amb allò exposat als informes de la Secretaria General i 
de la Intervenció Municipal, les dades de la qual més significatius són: 
 

Pressupost de Despeses  

Despeses pressupost corrent   
Pressupost inicial de despeses 9.525.000,00 
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Modificacions de despeses 3.024.969,28 

Pressupost def. de despeses 12.549.969,28 

Despeses Autoritzades 11.144.059,75 

Despeses compromeses 10.417.276,66 

Obligacions reconegudes 10.047.395,90 

Pagaments ordenats 9.308.584,99 

Pagaments realitzats 9.305.759,61 

Pendent de pagament 741.636,29 

Obligacions pendent de pagament al final 
741.636,29 

  

Despeses pressupost  exerc. tancats   
Obligacions reconegudes pendents a l’inici 

627.197,44 
Baixes /Modificacions  0 

Pagaments realitzats 600.202,39 

Obligacions reconegudes pendents al final 26.995,05 

  

Total obligacions pendents de pagar 768.631,34 
 

Pressupost Ingressos  

Ingressos  pressupost corrent   
Pressupost inicial d'ingressos 9.525.000,00 

Modificacions d'ingressos 3.024.969,28 

Pressupost def. d'ingressos 12.549.969,28 

Drets reconeguts 10.601.799,68 

Drets anul·lats 181.324,20 

Devolució d'ingressos 51.746,16 

Recaptació neta 9.910.520,70 

Drets pendents de cobrament 509.954,78 

  

  

Ingressos pressupost  exerc. Tancats   
Drets pendents de cobrament a inici de l’exercici 2.066.934,11 

Baixes /Modificacions  77.121,62 

Cobraments realitzats 940.411,67 

Drets reconeguts pendents de cobrament al final 1.049.400,82 

  

Total drets pendents de cobrar 1.559.355,60 
 
 

Resultat pressupostari       

  
Drets Rec. 

Net 
Oblig. Rec. 

Net Total 

Operacions corrents (Cap 1 a 5) 10.282.940,14 8.817.396,82   
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Altres no financers (Cap 6 i 7) 137.535,34 890.634,10   

Total no financer 10.420.475,48 9.708.030,92 712.444,56 

Actius financers  (Cap.8) 0 0   

Passius financers (Cap.9) 0,00 339.364,98   

Resultat no ajustat 10.420.475,48 10.047.395,90 373.079,58 

Crèdits gastats finançats amb Romanent  651.482,22 

Desviació de finançament negativa de l' exercici  233.206,57 

Desviació de finançament positiva de l' exercici  68.167,84 

Resultat pressupostari ajustat     1.189.600,53 

    
Romanent de tresoreria  Ex. Actual Ex. Anterior 

Pendent de cobrament de pres. (Ex. Actual i Anteriors) 1.559.355,60 2.040.913,67 

Pendent de cobrament N.P 504.031,19 461.022,15 

 -Ing. Pendent de pagament 0,00 0,00 

Pendent de cobrament net 2.063.386,79 2.501.935,82 

Pendent de pagament de pres. (Ex. Actual i Anteriors) 768.684,22 627.250,32 

Pendent de pagament N.P. 951.433,13 930.018,47 

 -Pag. Pendents d'aplicar 0 0 

Pendent de pagament net 1.720.117,35 1.557.268,79 

Fons líquids 3.711.643,22 2.788.265,85 

Romanent previ 4.054.912,66 3.732.932,88 

 -Prov. Insolvències 734.774,53 828.064,20 

Romanent de projectes amb finançament afectat 306.420,33 489.899,05 

Romanent per despeses generals 3.013.717,80 2.414.969,63 

D.P.A  + D.I.P.P 9.212,02 0,00 

Romanent  previ ajustat 3.004.505,78 2.414.969,63 
Romanent de despeses generals de projectes i despeses generals amb 
finançament afectat 661.252,82 304.490,28 

Romanent despeses generals per despeses compromeses (A,D,AD) 1.271.184,56 1.280.137,78 

Romanent per dotació de Provisió contingències 0,00 0,00 

Amortització del deute 0,00 99.176,49 

Romanent per despeses generals 1.072.068,40 731.165,08 

 
 
SEGON.- Donar compte al Ple de l’aprovació de la liquidació en la primera sessió que se 
celebri. 
 
TERCER.- Remetre la liquidació al Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya 
i al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques. 
 
 
3.5.- DONAR COMPTE DE LES ACTUACIONS EXECUTADES AMB CARÀCTER 
D’EMERGÈNCIA PER LA EMERGÈNCIA HIDROLÒGICA. 
 
Es dona compte de l’informe d’Intervenció Municipal referent a les actuacions i contractacions 
dutes a terme amb motiu de la crisi per insuficiència d’aigua amb el següent contingut:   
 
 
INFORME INTERVENCIÓ PER LES ACTUACIONS AMB CARÀCTER D’EMERGÈNCIA 
CONSEQÜENCIA DE LA EMERGÈNCIA HIDROLÒGICA. 
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L’article 120 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, per la qual es 
transposen a l’ordenament jurídic espanyol les directives del Parlament Europeu i del Consell 
2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014, assenyala que l’Administració hagi d’actuar 
de manera immediata a causa d’esdeveniments catastròfics, de situacions que suposin un perill 
greu o de necessitats que afectin la defensa nacional, cal atenir-se al règim excepcional 
següent: 
 

a) L’òrgan de contractació, sense obligació de tramitar expedient de contractació, pot 
ordenar l’execució del que sigui necessari per posar remei a l’esdeveniment produït o 
satisfer la necessitat sobrevinguda, o contractar lliurement el seu objecte, en tot o en 
part, sense subjectar-se als requisits formals que estableix aquesta Llei, fins i tot el de 
l’existència de crèdit suficient. En cas que no hi hagi crèdit adequat i suficient, una 
vegada adoptat l’acord, s’ha de procedir a la seva dotació de conformitat amb el que 
estableix la Llei general pressupostària. 

b) El termini d’inici de l’execució de les prestacions no pot ser superior a un mes, comptat 
des de l’adopció de l’acord que preveu la lletra a). Si s’excedeix aquest termini, la 
contractació de les prestacions esmentades requereix la tramitació d’un procediment 
ordinari. 

c) Un cop executades les actuacions objecte d’aquest règim excepcional, s’ha d’observar 
el que disposa aquesta Llei sobre compliment dels contractes, recepció i liquidació de 
la prestació. 

 
Si és declarada la tramitació d'emergència, l'òrgan de contractació pot: 
 

- Ordenar l'execució necessària (per posar remei a l'esdeveniment o satisfer la necessitat 
sobrevinguda) sense l'obligació de tramitar l'expedient de contractació. 
 

- Pel que fa al caràcter formal de la contractació del sector públic, l'article 37.1 de la 
LCSP preveu com a excepció a la prohibició de contractar verbalment, en el cas per 
tramitació d'emergència . 

L’article 39.2 b de la LCSP, en els supòsits d’emergència, pel que fa a la carència o 
insuficiència de crèdit com a causa de nul·litat de ple dret dels contractes subscrits pels poders 
adjudicadors no serà d’aplicació.  
 
Una vegada s'executin les actuacions per emergència, se seguirà el que disposa la llei quant al 
compliment dels contractes, recepció i liquidació de les prestacions, doncs la formalització dels 
contractes es pot procedir amb caràcter previ a la seva formalització de forma excepcional, tal i 
com determina l’article 153 de la LCSP. 
 
Vist la situació d’excepcionalitat produïda per la distribució d’aigua per consum humà i que va 
requerir la contractació de despeses amb caràcter d’emergència, les quals es detallen a 
continuació: 
 
 
 
 

A) DESPESES CONTRACTADES I EXECUTADES AMB CONSIGNACIÓ PRESSUPOSTÀRIA  

     

TERCER CONCEPTE 
PARTIDA 

PRESSUPOSTÀRIA 
IMPORT 

S/IVA 
IMPORT IVA 

INCLÒS 

          

  COM A DESPESA CORRENT     

Kiloenergia Lloguer generador Pou Torreblanca 161 221 1.946,00 2.335,20 

Sarri Andreu 
Lloguer i transport cisternes Escoles Pau Casals i Font 
Urpina 161 221 1.110,00 1.332,00 
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Transpark S.L. Servei de cubes i agua 161 221 7.650,00 9.180,00 

Daunis S.A. 
Adquisició de material per la xarxa de subministrament 
d'aigua 161 221 2.436,42 2.923,70 

       

  COM A DESPESA D'INVERSIÓ     

Catalana de Perforacions S.L. Palà - Fase d'investigació -sondeig Pou  Nou 1 161 623 15.681,00 18.817,20 
Electrica Pintó S.L. Palà - Aforament Pou Nou 1 ( 80mts) 161 623 4.783,54 5.740,25 

Electrica Pintó S.L. Palà - Aforament Pou Nou 2 ( 300mts) 161 623 5.690,51 6.828,61 

Aigües del Prat Palà - Anàlitica Pou Nou 2  161 623 853,74 1.024,49 

Electrica Pintó S.L. Polígon - Muntatge de comptadors sortida dipòsit del polígon 161 623 3.793,98 4.552,78 
Electrica Pintó S.L. Torreblanca I- Substiuió de comptadors del dipòsit 161 623 1.560,07 1.872,08 

Electrica Pintó S.L. Can Serra - Substitució reductora de pressió arqueta  161 623 3.986,84 4.784,21 
Institut Català de Recerca de 
l'Aigua Estudi Higrogeològic del terme Municipal de Vacarisses 161 623 1.210,00 1.452,00 

Hidromejoras Geòfon per localització de fuites 161 623 2.475,00 2.970,00 

Hidromejoras Sistema autònom de prelocalització de fuites 161 623 1.460,00 1.752,00 

Alavedra Penela Xavier Treballs de connexió i col·locació de dipòsits d'aigua 161 623 1.775,00 2.130,00 
Domini Ambiental S.L. Adquisició de Material per la xarxa de distribució d'aigua  161 623 5.665,69 6.798,83 

Saniplast S.L. Adquisició de Material per la xarxa de distribució d'aigua  161 623 2.961,22 3.553,46 

 
B)  DESPESES CONTRACTADES I EXECUTADES AMB SENSE CONSIGNACIÓ PRESSUPOSTÀRIA  

     

TERCER CONCEPTE 
PARTIDA 

PRESSUPOSTÀRIA 
IMPORT 

S/IVA 
IMPORT IVA 

INCLÒS 

          

  COM A DESPESA D'INVERSIÓ     

Electrica Pintó S.L. Can Codol - Substitució canonades  161 623 29.696,75 35.636,10 
Excavaciones Miralles Can Codol - Neteja i recuperació, captació d'aigua  161 623 29.675,00 35.610,00 

Catalana de Perforacions S.L. Palà - Fase d'investigació -sondeig Pou  Nou 2 161 623 39.998,00 47.997,60 

 
C) PREVISIÓ DE DESPESES CONTRACTADES I SENSE CONSIGNACIÓ PRESSUPOSTÀRIA  

     

TERCER CONCEPTE 
PARTIDA 

PRESSUPOSTÀRIA 
IMPORT 

S/IVA 
IMPORT IVA 

INCLÒS 

          
  COM A DESPESA CORRENT     

  Gas-oil 161 221 20.000,00 24.000,00 
Mina Publica Compra d'aigua a mina publica 161 221 45.000,00 54.000,00 

Kiloenergia Lloguer generador Pou Torreblanca 161 221 5.467,50 6.561,00 

Sarri Andreu Lloguer i transport cisternes Escoles Pau Casals i Font Urpina 161 221 4.440,00 5.328,00 

Transpark S.L. Servei de cubes i agua maig  161 221 15.210,00 18.252,00 

 
 
En quant a les depeses detallades en el quadre A, INFORMO que existeix el crèdit adequat i 
suficient per afrontar-les, en les partides assenyalades en el mateix, en que s’ha autoritzat i 
disposat la seva despesa, i només restarà pendent la seva certificació, recepció i liquidació. 
 
En quant a les despeses detallades en els quadres B i C, INFORMO que no existeix crèdit 
pressupostari i suficient per poder suportar aquestes despeses i per tant requereix de la 
tramitació de modificació de crèdits per suplements de crèdits finançats pel romanent de per 
despeses generals resultat de la liquidació de l’exercici 2021. 
 
 
 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA. 
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EL Sr. Alcalde informa que l’atur ha baixat en 15 persones i estan en una taxa del 7,93 %. 
 
Per altra banda diu que no tenen informació sobre les tones abocades perquè no els les han 
facilitat. Continua dient que les queixes per pudors son 1072 des del juny de 2020, aquest mes 
de juny n’hi ha hagut 36 i el mes de maig 34. Diu que tot i que son inferiors a les dels mateixos 
mesos de l’any 2021 tornaran a fer arribar una queixa,  tant a Qualitat Ambiental com a 
l’Agència Catalana de Residus, perquè la percepció és que les pudors s’han tornat a 
incrementar. 
 
A continuació la Sra. Carbó llegeix la Declaració Institucional del 28J: 
 
 
DECLARACIÓ INSTITUCIONAL 28J 

El dret a caminar pel carrer sense por, sense rebre insults ni patir agressions per ser qui som o 
per anar agafats de la mà de la nostra parella. El dret que el nostre lloc de treball sigui un espai 
segur, sense que la nostra orientació sexual sigui motiu de discriminació. El dret a expressar-
nos i mostrar-nos tal com som en l’àmbit familiar, educatiu o en els espais d’oci. El dret al 
reconeixement de la nostra identitat de gènere i de la diversitat familiar per part de les 
administracions... Tots aquests drets no son drets que hagin vingut donats per a totes les 
persones. Els col·lectius LGTBI+ han hagut de lluitar durant dècades per aconseguir-los, tant al 
nostre país com arreu del món, i encara avui no estan plenament garantits. 

El dia 28 de juny celebrem el Dia Internacional de l’Orgull LGTBI+, que commemora a tot el 
mon els fets que es van donar la nit del 28 de juny de l’any 1969 a Stonewall. Aquest fet es 
considera l’origen i el catalitzador del moviment internacional pel reconeixement dels drets de 
les persones LGTBI+, i és per això que cada any se celebra, des de 1970. 

El 28J és una jornada per seguir mobilitzant-nos per una societat diversa i respectuosa amb les 
diversitats de gènere i les orientacions sexuals, que sigui capaç d’erradicar l’odi i les 
discriminacions. 

Cal reconèixer i agrair la tasca realitzada durant els anys per les entitats, associacions, 
institucions i ciutadania entorn la conquesta dels drets i les llibertats de les persones LGTBI+, 
amb l’objectiu d’assolir una igualtat efectiva entre totes les persones com a eina essencial per a 
la convivència i el desenvolupament social.  

Tot i que comptem amb un llarg recorregut en el compromís pel reconeixement dels drets de 
les persones LGTBI+, treballant per la igualtat d’oportunitats entre els gèneres, recolzant 
idonant suport als moviments feministes i LGTBI+ (pioners en la defensa de la igualtat de 
gènere i les llibertats sexuals) i desplegant polítiques específiques, juntament amb altres 
institucions, tenim el repte, com a societat, com a institució i com a persones, de continuar 
impulsant aquestes polítiques amb un abast transversal, teixint xarxa entre les administracions 
públiques i el món associatiu per generar les sinèrgies necessàries en la representació 
d’aquesta realitat social i lluita pel reconeixement dels drets. 

Malgrat els avenços, avui en dia, encara és necessari reivindicar que queda molt camí per 
recórrer en la lluita per la igualtat de drets de les persones LGTBI+, les dades mostren que 
l'LGTBI-fòbia encara és present al nostre voltant. Des de l'octubre de l'any 2014 es 
comptabilitzen 1.155 incidències per LGTBI-fòbia a Catalunya, i en el que portem d'any ja en 
sumem 84, existint un augment significatiu de les agressions i una preocupant proliferació de 
discursos d’odi cap a les persones LGTBI+. Diem alt i fort que la llibertat d'expressar la 
sexualitat pròpia ha de ser plena, sense risc de patir cap tipus d'agressió ni marginació. 

Ara bé, és innegable que la societat està canviant, i moltes de les ments més joves comencen 
a viure la sexualitat i desitjos de manera més oberta, com mostren les dades de l'enquesta CIS 
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del 2021, en la que un 82,7% de les persones entre 18 i 24 anys es considera heterosexual, 
quan l'any 2016 es superava el 90%. 

Cal seguir dissenyant polítiques, pobles i ciutats amables i segures per l'expressió de la 
diversitat, sense por a la discriminació. Perquè tenim el convenciment que treballar per a la 
igualtat significa també treballar per una societat igualitària i lliure d’LGTBI-fòbia, tenint com 
horitzó un escenari on les diferències d’orientació sexual, d’identitat de gènere i d’expressió de 
gènere siguin espais de llibertat i conquesta per a tota la ciutadania. I es per això que pretenem 
desplegar estratègies i activitats orientades a la consolidació d’aquests drets i a garantir les 
llibertats individuals i col·lectives per a tota la societat. Així com fer un treball preventiu i de 
sensibilització en relació a la temàtic, així com crear o oferir espais d’acompanyament i 
intervenció a les persones LGTBI+ així com a les seves famílies, amistats i persones properes. 

Per tot això que avui, i cada dia, aquesta institució es referma un cop més en el seu compromís 
amb el col·lectiu LGTBI+. 

Continuem treballant per uns municipis lliures i diversos. 

 
5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
Intervé la Sra. Muñoz qui diu que només volen demanar, igual que ha fet el Sr. Boada, que es 
faci algun tipus de reconeixement pel Sr. Gibert.  
 
La Sra. Fuster diu que ells també es sumen a aquesta proposta de que es dediqui algun espai 
o racó al Sr. Gibert. 
Per altra banda la Sra. Fuster diu que han de reiterar la reclamació a l’administració perquè  
d’alguna manera han de saber les tones que s’hi estan abocant, doncs ja porten varis plens al 
darrera i segueixen sense saber-ho. 
Sobre els captadors permanents pregunta si ja s’han començat a instal·lar tal i com els van dir. 
 
En relació a l’increment de queixes per les pudors la Sra. Fuster diu que no ha entès si el Sr. 
Alcalde ha dit que farien una queixa o si ja l’han fet, però en qualsevol cas diu que han 
d’insistir, igual que amb el tema de les subvencions per l’abocador i el CTR. 
 
Adreçant-se al Sr. Casas li diu que han trobat a faltar la festa del Medi Ambient, igual que es 
feia en l’anterior legislatura que s’organitzaven activitats durant tota una setmana i acabaven 
amb la festa al Mas Mimó, i aquest any només s’ha fet algun acte puntual. 
També li pregunta per la urbanització de La Creu, per les urbanitzacions petites i per les 
novetats que pugui tenir de l’estudi de reparcel·lació del Ventaiol. 
En relació a l’aigua diu que, com a membres de la mesa d’emergència, els van fer arribar uns 
barems dels diferents punts d’on es procedeix a la captació d’aigua i el consum que hi ha, però 
els agradaria tenir una retroacció d’aquests barems, per exemple saber quan es va produir la 
baixa sobtada del cabdal i algun barem més extens que el que els van donar 
Pel que fa a la piscina municipal diu que, de cara a l’any vinent, podrien anticipar la seva 
obertura  doncs aquest any ja portem dos mesos de calor real i haurien d’estudiar-se els pros i 
els contres de fer-ho. 
Per altra banda, en relació a l’arranjament de la zona annexa al camp de futbol, diu que encara 
falta molt per fer i creuen que ja s’hauria d’anar acabant, igual que el servei de bar, que ja s’ha 
portat al ple en diferents ocasions. 
Sobre la pista esportiva de Can Serra la Sra. Fuster pregunta si el que s’està construint son els 
vestidors. 
 
El Sr. Alcalde respon que sí i pregunta a la Sra. Fuster si ha vist el projecte. 
 
La Sra. Fuster respon que sí que l’ha vist però ara que s’està materialitzant fa la sensació de 
búnquer de ciment, amb un impacte visual important,  i pregunta si no es podria haver fet a 
l’altra banda que queda més arrecerat, sota de la inclinació mateix. 
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També pregunta per les obres de la estació de Torreblanca, si tenen alguna novetat de la data 
de finalització d’aquestes. 
Adreçant-se al Sr. Salamé li pregunta sobre el registre de l’idCAT, si Vacarisses ja consta com 
a punt de registre, doncs a vist que altres poblacions properes sí que ho son. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui, en relació a la piscina, diu que aquest any no podien 
començar abans per motius de contractació de personal però, evidentment, ho estan valorant 
igual que ho fa la resta de Catalunya, doncs sembla que l’estiu s’avança en 10 o 15 dies. Diu 
que  l’any vinent ja ho tindran en consideració, igual que també la data de tancament doncs 
l’estiu també s’allarga per darrera. 
Pel que fa a les obres de la estació de Torreblanca  diu que, com ja els van dir, van tenir una 
reunió on els van informar d’una modificació que s’ha de fer al projecte per un cablejat que s’ha 
de moure, i els van dir que probablement al setembre o octubre tornarien a reiniciar les obres. 
Sobre el camp de futbol diu que la segona fase de les obres, amb els increments de preu que 
hi ha hagut, puja gairebé un milió d’euros i, per tant, pensen que no és el moment de tirar-ho 
endavant,  però de totes maneres intentaran arreglar l’espai una mica, però és impensable tirar 
endavant unes grades i la zona de bar que val un milió d’euros. 
Pel que fa a la pista de Can Serra diu que el projecte ja està fet, el van veure, i és la proposta 
d’un arquitecte que es va acceptar i és la que s’ha de seguir. Comenta que ara no faran una 
modificació a mig executar. 
 
Pren la paraula el Sr. Casas qui, en relació als captadors, diu que la instal·lació es farà el 
proper dilluns. 
En relació a  la festa pel medi ambient diu que unes de les apostes que van pensar que eren 
interessants son les jornades que s’han anat fent d’educació ambiental,  doncs creuen que és 
més important el fet de que es vagin fent aquestes jornades periòdicament i no només en una 
setmana doncs es tracta d’un tema amb el que cal ser concís i  punyent dia a dia per la 
preservació del medi. Segueix dient que es van plantejar de fer-ho d’una altra manera, canviar 
la ubicació, però finalment van decidir que era més important treballar-hi periòdicament  i fer-ho 
més visible que no pas en un cap de setmana que podia coincidir amb altres actes i impedia el 
bon funcionament de tot plegat, bàsicament pels recursos de l’ajuntament. 
Pel que fa al projecte de La Creu, el Sr. Casas diu que en breu rebran la convocatòria per a la 
reunió informativa al respecte amb la oposició, doncs el dia 11 ja tindran els projectes entregats 
i, posteriorment, faran el mateix amb veïns i veïnes.  
En relació al Ventaiol diu que en les dues darreres comissions ja s’ha dit que està penjat a la 
web, s’ha fet la licitació i ja s’ha assignat el contracte a una empresa i properament es farà el 
mateix amb les urbanitzacions petites. 
Sobre els vestidors de Can Serra diu que també hi havia un problema tècnic d’espai a l’altra 
banda i per això no es va fer. A més recorda que ja ho van explicar i que el Sr. Boada també va 
fer alguna puntualització sobre el tema. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui diu que, en relació a les tones de l’abocador, ell ja ho ha demanat 
reiteradament però les queixes no les han fet arribar perquè volien esperar a que s’acabés el 
mes, però demà mateix ja ho faran doncs tota la pressió que puguin fer és poca. 
 
Pren la paraula el Sr. Salamé qui explica que fa més d’un any que van demanar ser un punt 
d’expedició de l’idCAT i van fer un primer enviament de dades, però fa algunes setmanes ho 
van tornar a engegar i ho van tornar a reclamar. 
 
Demana la paraula la Sra. Miranda per dir que es volen sumar a la petició del reconeixement 
pel Sr. Gibert. 
Per altra banda demana que es reforci la recollida de poda perquè sap que s’estan donat hores 
molt de tant en tant i es veuen els sacs al carrer perquè la gent no té espai. Demana que es 
faci almenys durant els dos propers mesos que hi ha més gent. 
 
El Sr. Alcalde diu que ho preguntarà, per saber quin temps d’espera hi ha i si es pot millorar. 
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Intervé el Sr. Boada per demanar que es doni resposta a les preguntes que va fer el Sr. Gibert, 
el cens real de piscines, les lectures telemàtiques dels pous dels darrers 6 mesos, el cens de 
pous privats si l’ACA en té constància o es pot saber d’alguna altra manera, com donar la 
informació sobre l’aigua per altres mitjans que no siguin els digitals i confirmar el cost de 
projecte i realització de l’aparell per fer les brases per cuinar la vaca. 
 
El Sr. Alcalde respon que ja tenen resposta a alguna d’aquestes preguntes però els les faran 
arribar per escrit, tal i com va demanar el Sr. Gibert. Afegeix que només els falta acabar de fer 
el gràfic dels 6 mesos de la telemetria. 
 
Per altra banda el Sr. Boada diu que s’estan fent les franges de protecció, que son molt 
necessàries, però els han arribat queixes de que comencen a treballar a les 6 de matí i diu que 
entén que pels treballadors quan més aviat és millor per la calor, però no va tan bé per la gent 
que està dormint. 
El Sr. Boada mostra un tríptic fet per l’ajuntament i demana que siguin més austers a l’hora de 
fer-los, doncs creu que el paper amb el que està fet té un gramatge alt perquè s’aguanta dret. 
 
El Sr. Alcalde respon que és el més barat. 
 
En relació a una llicència de canvi de nom de Galloplast diu que a l’expedient diu una adreça 
però en realitat és una altre, que suposa que tenen dues façanes i una és per la que entren i 
l’altra no. 
Per acabar, en relació a les tones abocades, el Sr. Boada diu que forçosament la Generalitat 
ha de tenir les dades doncs fa sis mesos que no en tenen,  però segurament l’empresa té 
obligació de passar-les cada tres mesos. 
 
El Sr. Alcalde respon que les han de passar semestralment. Afegeix que extraoficialment saben 
que estan entrant 10 o 12 mil tones al mes, però ell si ho diu vol tenir-ho certificat oficialment. 
 
El Sr. Boada pregunta si estan per sota o per sobre de les que haurien d’entrar. 
 
El Sr. Alcalde diu que si aquest any han entrat unes 60 o 70.000 tones i en quedaven 230.000, 
en deuen quedar unes 170.000 per entrar. 
 
El Sr. Boada informa que el nou regidor d’U.I.P.V. s’incorporarà al ple de setembre i que ell 
serà el portaveu, substituint al Sr. Gibert, i la Sra. Moreno el substituirà a les comissions que 
tenen. 
Per acabar agraeix als regidors el recolzament i diu que no demana una gran avinguda ,però si 
almenys una placa a algun raconet per poder recordar-lo, doncs creu que s’ho mereix. 
El Sr. Alcalde respon que no tenen cap problema i que ja en parlaran. 
 
Demana la paraula la Sra. Moreno qui pregunta si continuarà funcionant l’enllaç on podies 
consultar l’aforament de la piscina. 
 
El Sr. Casas respon al Sr. Boada dient que ja s’han acabat les obres de les franges i que ho 
tindran present per properes vegades, tot i que saben que les empreses estan limitades de 
temps i han de plegar a la una del migdia però, si es dona el cas, en parlaran per poder 
solventar-ho. 
 
El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Boada si les queixes venen dels Caus. 
 
El Sr. Boada respon que no ho sap exactament, creu que sí que era als Caus però no sap la 
zona. 
 
El Sr. Casas diu que als Caus s’ha fet l’actuació de Entorns de Montserrat, que era la neteja de 
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tot un espai que queda entre els Caus, Torreblanca II i part de Carena Llarga. 
 
El Sr. Boada pregunta per una relació de parcel·les que s’havien de netejar que pertanyen a 
Terrassa. 
 
El Sr. Casas aclareix que a la franja de seguretat hi ha unes parcel·les que afecten a Terrassa  
i ,per tant, han hagut de demanar les corresponents autoritzacions per fer-ho. 
 
En relació a la pregunta de la Sra. Moreno el Sr. Casas respon que, en principi, entre l’1 i el 4 
de juliol entrarà en funcionament l’aplicació. 
 
Intervé el Sr. Salamé qui, i en relació a la qualitat del paper del tríptic, diu que es tracta de 
paper reciclat, doncs és la seva preferència, però de totes maneres quan la impremta engega 
màquines el preu varia poquíssim en funció de la tirada i del tall sobretot. 
 
 
Essent les vint hores i sis minuts el senyor alcalde - president dona per finalitzada la sessió de 
la qual estenc la present acta i en dono fe firmant al peu  amb el  president. 
 
  
EL PRESIDENT,     EL SECRETARI, 
 
 
 
Antoni Masana i Ubach                                                 Joan Amengual i Tomé  


